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 ATASKAITINĖS – RINKIMINĖS SENIŪNŲ KONFERENCIJOS PROTOKOLAS 

2023 m. Spalio 5 d. 

Linkmenų gatvė 28 - 4 TLK Angaras. 

 

Konferencijos registracijos pradžia – 20:00val. 

 

Konferencijos pirmininkas: Žaneta Kravcova 

Konferencijos sekretoriai: Linas Micius; Martyna Žemaitytė; 

 

KONFERENCIJOS DARBOTVARKĖ: 

1.Registracija; 

2.Konferencijos atidarymas; 

3. Konferencijos pirmininko, sekretorių rinkimai; 

4. Darbotvarkės tvirtinimas;  

5. Balsų skaičiavimo komisijos rinkimai; 

6. Kvorumo tikrinimas; 

7. VILNIUS TECH SA AGAI veiklos ataskaitos pristatymas; 

8. Klausimų sesija; 

9. VILNIUS TECH SA AGAI finansinės ataskaitos pristatymas; 

10. Klausimų sesija; 

11. VILNIUS TECH SA AGAI veiklos ir finansinės ataskaitų tvirtinimai; 

12. Kandidatų į VILNIUS TECH SA AGAI pirmininko pareigas prisistatymai; 

13. Klausimų sesija; 

14. VILNIUS TECH SA AGAI pirmininko rinkimai; 

15. Kandidatų į VILNIUS TECH SA prezidento pareigas prisistatymai; 
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16. Klausimų sesija; 

17. VILNIUS TECH SA prezidento rinkimai; 

18. VILNIUS TECH SA AGAI pirmininko rinkimų rezultatų pristatymas; 

19. VILNIUS TECH SA AGAI Delegatų rinkimas į VILNIUS TECH SA visuotinę eilinę 

ataskaitinę seniūnų konferenciją; 

20. Konferencijos uždarymas.  
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1. Registracija 

Konferencijoje užsiregistravo 17 seniūnų iš 24.  

Kvorumas yra, konferencija gali vykti. 

 

2. Konferencijos atidarymas 

VILNIUS TECH SA AGAI vicepirmininkas Gytis Andreikėnas atidaro konferenciją. 

 

3. Konferencijos pirmininko, sekretorių rinkimai 

● Konferencijos pirmininke pasiūlyta Žaneta Kravcova. 

Patvirtinta bendru sutarimu. 

● Konferencijos sekretoriais pasiūlyti Linas Micius ir Martyna Žemaitytė.   

Patvirtinta bendru sutarimu. 

 

4. Darbotvarkės tvirtinimas, balsų skaičiavimo komisijos rinkimai, kvorumo 

tikrinimas 

Siūlymas darbotvarkės pakeitimui: 

Darbotvarkė patvirtinta bendru sutarimu. 

 

Į balsų skaičiavimo komisiją pasiūlyti:  

• Viltė Jakštaitė ECf-22 

• Eglė Merkelytė ECf-22 

• Povilas Trubila AMf-22/2 

Į balsų skaičiavimo komisiją bendru sutarimu išrinkti:  

• Viltė Jakštaitė ECf-22 

• Eglė Merkelytė ECf-22 

• Povilas Trubila AMf-22/2. 

Tikrinamas kvorumas. Konferencijoje dalyvauja 17 seniūnų iš 24.  

Kvorumas yra, konferencija gali vykti. 
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5. VILNIUS TECH SA AGAI veiklos ataskaitos pristatymas 

6. VILNIUS TECH SA AGAI pirmininkė Ramunė Miliauskaitė pristato VILNIUS TECH 

SA AGAI veiklos ataskaitą už 2023 m. Balandžio 20d. – 2023 m. Spalio 5 d. laikotarpį. 

 

7. Klausimų sesija 

VILNIUS TECH SA AGAI pirmininkė Ramunė Miliauskaitė atsako į kylančius 

klausimus apie VILNIUS TECH SA AGAI veiklos ataskaitą už 2023 m. Balandžio 20 

d. – 2023 m. Spalio 5 d. laikotarpį. 

1. Vėjas Strelčiūnas VILNIUS TECH SA viceprezidentas. Gal gali papasakoti kas 

yra trijų susirinkimų politika? 

Atsakymas: Kai narys praleidžia tris susirinkimus iš eilės, susisiekiame su juo ir 

paklausiame galbūt kažkas atsitiko ir galbūt jis neturi motyvacijos. 

 

2. Dainius Jasaitis Antano Gustaičio aviacijos instituto studijų prodekanas. Su kokiu 

didžiausiu iššūkiu susidūrei savo kadencijos metu? Kokiu darbu labiausiai 

didžiuojasi? 

Atsakymas: Didžiausias iššūkis buvo praeitais metais per rinkiminę konferenciją 

iškelta problema, kad studentai savo baigiamųjų darbų negali rašyti anglų kalba, nors 

studijuoja anglų kalba. Tai visa šito įvykdymas, kad pagaliau studentai galėtų anglų 

kalba rašyti baigiamuosius darbus buvo didžiausias iššūkis. O labiausiai didžiuojuosi, 

kad atsinaujino SPK veikla. 

 

3. Žaneta Kravcova VILNIUS TECH SA Alumnė. Ką jūs veikėte LSS 

konferencijoje? Kokie buvo pagrindiniai dalykai išspręsti arba analizuojami ir 

galbūt galėtum plačiau papasakoti apie tai? 

Atsakymas: Daug pakomentuoti negaliu, nes pati negalėjau dalyvauti, tačiau 

paprašysiu, kad pakomentuotų Aidas Prunskus, kuris ir dalyvavo konferencijoje.  
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Aidas Prunskus: Dalyvavom vasaros gale LSS konferencijoje, joje buvo pristatytos 

visos pusmečio veiklos, prezidentas pristatė viską, aptarėme. Buvo pristatytos gairės ir 

tikslai įvairioms veikloms, taip abstrakčiai, ar kažkas domintų konkrečiau? 

Klausimo papildymas: Ką išsinešei? Galbūt galėtum papasakoti su kuo supažindinai 

savo komandą, kadangi buvai atstovas. 

Aidas Prunskus: Pirmą kartą dalyvaudamas konferencijoje išsinešiau pačią patirtį, 

įsitraukimą į LSS, nes man tai buvo kaip ir naujas dalykas, tai ką daugiausiai išsinešiau 

tai būtent tą įsitraukimą į LSS, susipažinimą su naujomis atstovybėmis iš kitų 

universitetų. 

Klausimo papildymas: O ką atnešei savo atstovybei? Na vis tiek kadangi buvai jos 

atstovas, tai galbūt irgi kažkokių idėjų generavote, kažkokių pasisėmėte, įkvėpimo 

kažkokio? 

Aidas Prunskus: Šito konkrečiai dabar neatsakysiu. 

 

  

4. Žaneta Kravcova VILNIUS TECH SA Alumnė. Galbūt galėtum pakomentuoti 

situaciją su SPK susirinkimais? Kas ten buvo? Kas atsinaujino? Nes minėjai, kad 

prieš tai ten buvo problema, o dabar ji kaip ir išsisprendė. Kas ten išsisprendė? 

Atsakymas: Tai naujos informacijos nespėjau susirinkti ir susitariau su Gyčiu, kad jeigu 

iškiltų klausimas, kad jis pakomentuotų, kad tikrai nieko nepameluočiau. 

Gytis Andreikėnas: Tai prieš mūsų kadenciją buvo problema, kad posėdžiai 

nevykdavo, tačiau pasikeitus dekanatui ir SPK vadovui situacija pasikeitė. 

  

8. VILNIUS TECH SA AGAI finansinės ataskaitos pristatymas 

VILNIUS TECH SA AGAI pirmininkė Ramunė Miliauskaitė pristato VILNIUS TECH 

SA AGAI finansinę ataskaitą už Balandžio 20 d. – 2023 m. Spalio 5 d. laikotarpį. 
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9. Klausimų sesija 

VILNIUS TECH SA AGAI pirmininkė Ramunė Miliauskaitė atsako į kylančius 

klausimus apie VILNIUS TECH SA AGAI finansinę ataskaitą už Spalio 20 d. – 2023 

m. Spalio 5 d. laikotarpį. 

 

1. Martynas Šimkus VILNIUS TECH SA SARK. Kaip gavosi toks skaičius už 

pirmakursių stovyklą? 

Atsakymas: Nes dalyvio mokestis buvo 50 EUR.  

Klausimo papildymas: Kiek pirmakursių buvo? 

Atsakymas: Tiksliai nepasakysiu, bet apie 47, gal 48 

 

2. Dainius Jasaitis Antano Gustaičio aviacijos instituto studijų prodekanas. O 

jūs gaunate kažkokią finansinę injekciją iš centrinio biuro ir čia atsispindį, 

pavyzdžiui, aš žinau, kad dekanatai irgi buvo pasižadėję kažkiek remti finansiškai. 

Ar tai skaičiuose irgi atsispindi, ar čia kažkur atskirai yra tai parodyta? 

Atsakymas: Ataskaitoje matomi pinigai, kurie yra mūsų banko kortelėje, kadangi 

pinigai gaunami iš dekanato mūsų kortelės tiesiogiai nepasiekia, jie čia nėra matomi. 

 

10. VILNIUS TECH SA AGAI veiklos ir finansinės ataskaitų tvirtinimai 

Balsavime dėl VILNIUS TECH SA AGAI veiklos ataskaitos pasisakė: 

Balsavime dalyvavusiu seniūnų skaičius – 17 

Už – 17 

Prieš – 0 

Susilaikė – 0 

 

Balsavime dėl VILNIUS TECH SA AGAI finansinės ataskaitos pasisakė: 

Balsavime dalyvavusiu delegatų skaičius – 17 

Už – 17 
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Prieš – 0 

Susilaikė – 0 

 

11. Kandidatų į VILNIUS TECH SA AGAI pirmininko pareigas prisistatymai 

Prisistato kandidatai į VILNIUS TECH SA AGAI pirmininko pareigas: Ramunė 

Miliauskaitė. 

12. Klausimų sesija 

Kandidatai į VILNIUS TECH SA AGAI pirmininko pareigas atsako į kylančius 

klausimus. 

Klausimų sesija: 

 

1. Martynas Šimkus VILNIUS TECH SA SARK. Norėjau paklausti kodėl jums 

reikia dviejų RSV koordinatorių? 

Atsakymas: Todėl nes turime projektą „Karšti sparnai“. Praeitos kadencijos metu 

nepavyko jo atnaujinti, todėl nes koordinatorius nespėjo susitvarkyti su savo darbais. 

Klausimo papildymas:  Vienas iš tavo tikslų yra narių išlaikymas, todėl norėjau 

paklausti ar buvę narių išlaikymo būdai nepavyko, kad šis tikslas vis dar yra 

užrašytas? 

Atsakymas: Šitas tikslas yra tame sąraše, todėl, nes norėčiau tiesiog palaikyti taip, kaip 

darbas vyksta dabar, nes buvusi koordinatorė manau labai neblogus pagrindus padėjo. 

 

2. Vėjas Strelčiūnas VILNIUS TECH SA viceprezidentas. Jeigu mane informacija 

pasiekė teisingai informacija, kiek žinau tavo dabartinė būsimos komandos 

socialinių akademinių reikalų koordinatorė yra išvykusi į „Erasmus+“ studijų 

mainus. Kaip planuoji ateinantį pusmetį veiklą? 

Atsakymas: Turėjo būti žmogus, bet vakar sulaukiau žinių, kad nebebus, tai dabar labai 

aktyviai ieškau žmogaus, kuris pakeis tą poziciją iki vasario, jeigu nerasiu, tvarkysiuosi 

pati. 
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3. Ernestas Rusilas AMf-20/2. Tiek ataskaitoje sakei, kad pagerinai SPK veiklą ir 

prie tikslų prisirašei, kad SPK gerinimas. Ką būtent dar norėtum pagerinti? 

Atsakymas: Šiuo metu man atrodo yra neaktyvių studentų, tą ir norėčiau pakeisti. 

 

4. Elvyra Barkauskaitė OPfau-21. Kokie tavo planai dėl magistrantų atstovavymo? 

Atsakymas: Dėl magistrantų atstovavimo būtų labai gerai pirma išrinkti jų seniūną, bet 

susiduriam su sunkumais, nes kiek žinau iš Gyčio, tai magistrantai galvoja, kad jiems 

seniūno nereikia. Todėl pirmiausiai reiktų išsirinkti seniūną. 

 

5. Žaneta Kravcova VILNIUS TECH SA alumnė. Galbūt norėtum kažkokių naujų 

projektų? 

Atsakymas: Pirmiausia, ne toks naujas, bet reikėtų atnaujinti, projektas „Karšti 

sparnai“. Tai pat, kaip ir minėjau prieš metus savo rinkiminėje konferencijoje, kad 

norėčiau galbūt padaryti bendrą projektą su Lietuvos karo akademijos studentais. Tai 

buvo bandyta pradėti kažką daryti, bet aplinkybės susiklostė taip, kad nepavyko, tai 

tikiuosi galbūt šiais metais pavyks. 

Klausimo papildymas: Kokios aplinkybės lėmė, kad nepavyko? 

Atsakymas: Tiesiog negalėjome sudalyvauti jų renginyje taip, kaip jiems reikėjo, 

negalėjome atsivežti jiems reikalingos technikos. 

 

13. VILNIUS TECH SA AGAI pirmininko rinkimai 

Seniūnai slaptu balsavimu renka naują VGTU SA AGAI pirmininką. 

Balsavime dalyvavusiu seniūnų skaičius – 17 

Ramunė Miliauskaitė – 16 

Susilaikė – 0 

Sugadinta - 1 

VILNIUS TECH SA AGAI pirmininke išrinkta Ramunė Miliauskaitė. 
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14. VILNIUS TECH SA AGAI delegatų rinkimas į VILNIUS TECH SA visuotinę 

neeilinę rinkiminę konferenciją 

Kviečiami seniūnai norintys ir galintys dalyvauti VILNIUS TECH SA neeilinėje 

visuotinėje rinkiminėje seniūnų konferencijoje. Fakulteto vardu kviečiami 5 delegatai.       

• Ramunė Miliauskaitė AEIf -21 

• Domantas Mažukna AEIf-21 

• Vilius Ulys SVfa-23 

• Karolina Balkutė AMf-23/1 

• Nikita Meščeriakov AMf-23/2 

• Gytis Andreikėnas AMf-21/1 

 

 

 

 

15. Konferencijos uždarymas 

 

Konferencijos pirmininkas         Žaneta Kravcova 

Konferencijos sekretorius         Linas Micius 

Konferencijos sekretorius                    Martyna Žemaitytė 

 


